
                                                                                                             

1 

 

 
 
 
 
 
 
Številka:  900-0003/2022-1 (413) 
Datum:  21. 3. 2022 

 
Z A P I S N I K  

 
26. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 10. marca 2022, ob 16. uri, 
na Šolskem centru Novo mesto, Šegova ulica 112, Novo mesto.  

 
 
Sejo je pričel in vodil mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku 
pozdravil članice in člane Občinskega sveta ter vse prisotne na seji.  
 
 

Ugotovitev števila navzočih 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da sta opravičili 
svoj izostanek s seje članici Sara Tomšič in Mojca Andolšek ter da je najavila zamudo na sejo 
članica Alenka Muhič.   
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.08 uri ugotovil, da je pred pričetkom seje prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 
23 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 
in odločanjem. Naknadno so se seje udeležili članici in člana: Alenka Muhič (ob 16.21 uri), Janez 
Murn (ob 16.32 uri), Suzana Hočevar (ob 16.36 uri) ter Bojan Kekec (ob 16.42 uri). Na seji je bilo 
dejansko prisotnih 27 članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
mag. Franc Bačar, Vesna Barborič, Ana Bilbija, Štefan David, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, 
Boštjan Grobler, Suzana Hočevar, Bojan Kekec, Alojz Kobe, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, 
Peter Kostrevc, Mario Krapež, Uroš Lubej, Goran Makar, Rok Mežnar, Alenka Muhič, Janez Murn, 
dr. Janez Povh, Mira Retelj, Duško Smajek, Marjanca Trščinar Antić, Vesna Vesel, Srečko Vovko, 
mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič.    
 
b) Opravičeno odsotni članici Občinskega sveta:  
- Mojca Andolšek ter  
- Sara Tomšič. 
 
c) Odsotni član: 
- Matjaž Engel.  
 
d) Prisotni predstavniki Občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor,  
- Pia Svilan, vodja Oddelka za premoženjske zadeve,  
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- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Urban Kramar, Kabinet župana,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

e) Ostali prisotni:  
- Ksenija Avsec, GPI d.o.o. Novo mesto ter 
- predstavniki medijev. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je obvestil članice in člane Občinskega sveta, da so bila naknadno 
pred sejo, na spletni strani mestne občine objavljena še naslednja gradiva: 

- poročila delovnih teles ter 

- poročilo župana.  
 

Pred sejo pa je bil na spletni strani objavljen še čistopis predloga dnevnega reda 26. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki so ga svetniki prejeli tudi na klop.  

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda  
 
Župan ni imel predlogov za umik točk z dnevnega reda 26. seje Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto.  
 
Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (iz proceduralnega vidika se mu zdi problematična točka 
dnevnega reda 7.2, in sicer se prejudicira bodoča odločitev v zvezi z namensko rabo tega 
zemljišča; zemljišče se prodaja, kot da bo v bodoče gospodarsko območje, trenutni prostorski akt 
pa govori, da je to zelena površina; vprašljiva je tudi sama cenitev, ki bi morala biti narejena pod 
predpostavko, da bo to nekoč gospodarska cona, zato predlaga premislek o tem, ali se točko 
umakne z dnevnega reda).  
 
V zvezi s predlogom za umik točke z dnevnega reda je podal dodatno obrazložitev župan, mag. 
Gregor Macedoni (nič se ne prejudicira; Občinski svet se je v prvem branju že izjasnil o tej 
spremembi in mora o tem še enkrat glasovati; soglasodajalci so se strinjali s to spremembo, 
imamo pobudnika spremembe namembnosti in pobudnika za prodajo; izklicna cena na dražbi bo, 
kot bi bilo to stavbno zemljišče in je stvar potencialnih kupcev, da to tveganje prevzamejo nase). 
 
Svetnik Uroš Lubej po dodatni obrazložitvi župana ni več vztrajal pri predlogu za umik točke 7.2 
z dnevnega reda 26. seje Občinskega sveta.  
 

II.  
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 26. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
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III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 

S K L E P, št. 451 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave določil naslednji  
 

d n e v n i   r e d  
26. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Bučna vas – 

zahod/1 – druga obravnava 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava - predlog za skrajšani postopek 
5. Sklep o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Fakultete za organizacijske 

študije v Novem mestu   
6. Pooblastitev za odločanje v upravnem postopku na drugi stopnji  
7. Premoženjsko - pravne zadeve 

7.1 Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

7.2 Predlog sklepa o soglasju k pravnemu poslu razpolaganja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Novo mesto 

7.3 Ugotovitev javne koristi za izgradnjo poti, rekonstrukcijo in izgradnjo javne  
kanalizacije ter ureditev začasnih območij gradbišča poti in javne kanalizacije ob 
Težki vodi 

8. Kadrovske zadeve 
8.1  Seznanitev Občinskega sveta s preimenovanjem Svetniške skupine Gospodarsko 

aktivna stranka v Svetniško skupino Konkretno 
9. Poročilo župana 
10. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 

IV. 
Skrajšani postopek  

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom ter 91. členom Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto predlagal obravnavo 4. točke po skrajšanem postopku: 
4.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa 

v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 

 
 

https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
https://www.novomesto.si/mma/102_predlog_sklepa_o_prenehanju_statusa_grajenega_javnega_dobra_lokalnega_pomena_nepremicninam_v_lasti_mestne_obcine_novo_mesto/2021092915272976/?m=
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S K L E P, št. 452 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto brez razprave sprejel 

 
S k l e p 

o sprejemu odloka po skrajšanem postopku  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 4. točko: 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega 

prometa v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 

po skrajšanem postopku.  
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
Predlog zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila 3. 2.  
2022, je bil v poslovniškem roku objavljen na spletni strani mestne občine.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 453 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 25. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 

3. 2. 2022, v predloženi vsebini. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 3. točki 
Usklajeni predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Bučna vas – 

zahod/1 – druga obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu Bučna vas – zahod/1 – druga obravnava, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodne informacije pri tej točki niso bile potrebne.  
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Župan, mag. Gregor Macedoni, je članicam in članom Občinskega sveta predlagal, da poročila s 
sej delovnih teles zaradi krajšega poteka seje povzame župan, čemur ni nasprotoval nihče izmed 
prisotnih svetnikov ter nato povzel poročili naslednjih delovnih teles:  

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev s strani članov 
Občinskega sveta.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 454 
 

1.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel  
 

usklajeni predlog 
odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Bučna vas – zahod/1 

v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
 

2. 
Odlok se objavi v Dolenjskem uradnem listu in spletnih straneh Mestne občine Novo 
mesto. 

(19 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Pri določanju dnevnega reda seje je Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da 
bo predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni 
občini Novo mesto obravnaval po skrajšanem postopku.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – 
predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodne informacije pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, in sicer:  

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet  ter 
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- poročilo Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev s strani članov 
Občinskega sveta.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 455 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

predlog odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo 

mesto v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

O D L O K 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo 

mesto v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 
Sklep o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Fakultete za organizacijske 

študije v Novem mestu 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog sklepa o 
prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Fakultete za organizacijske študije v Novem 
mestu.  
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti je povzel župan ter nato odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 456 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s p r e j m e 
Sklep o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Fakultete za organizacijske 

študije v Novem mestu v predloženem besedilu. 
(20 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 
 

K 6. točki 
Pooblastitev za odločanje v upravnem postopku na drugi stopnji 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog 
pooblastitve za odločanje v upravnem postopku na drugi stopnji.  

 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je povzel župan in nato odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (vprašanje glede poteka postopka).  
 
Na vprašanje iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 457 
 

1. 
Za odločitev o pritožbi zoper izdani sklep o obnovi postopka št. 35407- 12/2019-9, z dne 
6.3.2020, v postopku izdaje dovoljenja za začasno čezmerno obremenitev okolja s hrupom 
zaradi uporabe zvočnih naprav na prireditvenem prostoru Glavni trg in prireditvenem 
prostoru Novi trg št. 35407-9/2016 (603), z dne 29.4.2016, Občinski svet Mestne občine 
Novo mesto, pooblašča Mojco Lenassi Malnarič, podsekretarko za splošno pravne zadeve. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto pooblašča podžupana Boštjana Groblerja za 
podpis sprejetih sklepov. 
 

2. 
Z dnem uveljavitve tega sklepa Občinski svet Mestne občine Novo mesto preklicuje 
pooblastilo Ani Avsec, podsekretarki – občinski pravobranilki, dano s sklepom 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto št. 900-10/2020 (405) z dne 9.7.2020. 
 

3. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po sprejetju na Občinskem svetu Mestne občine Novo 
mesto. 

(21 ZA, 1 PROTI) 
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K 7. točki  
Premoženjsko – pravne zadeve  

 
K 7.1 točki 

Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, 
in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 458 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna občina 
Novo mesto lastnica nepremičnine: 
- katastrska občina 1484 Smolenja vas parcela 2188/23. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1484 Smolenja vas parcela 2188/23 
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3747/9 
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3748/38 
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 3748/22 
- katastrska občina 1500 Dobindol parcela 4103/10 
- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 470/4 
- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 470/7 
- katastrska občina 1455 Bršljin parcela 422/7 
- katastrska občina 1455 Bršljin parcela 422/6. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
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K 7.2 točki 
Predlog sklepa o soglasju k pravnemu poslu razpolaganja s stvarnim premoženjem  

Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o soglasju k pravnemu poslu 
razpolaganja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 

 
 

S K L E P, št. 459 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil z vsebino osnutka prodajne 
pogodbe za prodajo nepremičnine katastrska občina 1455 Bršljin, parcela 422/7 v izmeri 
64.540 m2. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto soglaša z osnutkom besedila prodajne pogodbe 
za prodajo nepremičnine katastrska občina 1455 Bršljin, parcela 422/7 v izmeri 64.540 m2 . 

(16 ZA, 1 PROTI)  
 
 
 
 

K 7.3. točki 
Ugotovitev javne koristi za izgradnjo poti, rekonstrukcijo in izgradnjo javne kanalizacije 

ter ureditev začasnih območij gradbišča poti in javne kanalizacije ob Težki vodi  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o ugotovitvi javne koristi za 
izgradnjo poti, rekonstrukcijo in izgradnjo javne kanalizacije ter ureditev začasnih območij 
gradbišča poti in javne kanalizacije ob Težki vodi, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 
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- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 
 

S K L E P, št. 460 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  

 
Sklep 

o ugotovitvi javne koristi za izgradnjo poti, rekonstrukcijo in izgradnjo javne kanalizacije 
ter ureditev začasnih območij gradbišča poti in javne kanalizacije 

ob Težki vodi 
 

1. 
Ugotovi se javna korist za izgradnjo poti, rekonstrukcijo in izgradnjo javne kanalizacije ter 
ureditev začasnih območij gradbišča poti in javne kanalizacije ob Težki vodi na 
nepremičninah parc. št. 826, 827 in 830, vse k. o. 1483 2 od 6 Kandija, po projektni 
dokumentaciji PZI Ureditev Poti ob Težki vodi v Novem mestu, št. P-18-01, november 2021, 
izdelovalca Studio vizij, Projektiranje in nadzor, Boštjan Jurak s.p.. 
 

2. 
Grafična prikaza poteka načrtovane poti, rekonstrukcije in gradnje javne kanalizacije ter 
začasnih območij gradbišča poti in javne kanalizacije ob Težki vodi na nepremičninah 
parc. št. 826, 827 in 830, vse k. o. 1483 Kandija, sta sestavni del tega sklepa. 
 

3. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja 

(17 ZA, 2 PROTI) 

 

 

 

 

K 8. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 8.1 točki  

Seznanitev Občinskega sveta s preimenovanjem Svetniške skupine Gospodarsko 
aktivna stranka v Svetniško skupino Konkretno  

  
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani mestne občine.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (pojasnilo, da sta se stranki GAS in SMC združili).  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 461 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se je seznanil 
 
s preimenovanjem Svetniške skupine Gospodarsko aktivna stranka v Svetniško skupino 

Konkretno. 
 
 
 
 

K 9. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Pri tej točki je podal obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in 
aktivnostih Mestne občine Novo mesto. 

 
 
 
 

K 10. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

ter odgovori 
 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podana na 25. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto: 
900-0019/2021 - 468 Povabilo na brezplačen ogled ob kulturnem prazniku 
900-0019/2021 - 469 Kolesarska steza v okviru prenove Šmihelske ceste 
900-0019/2021 - 470 Zaščita dodatnih dreves zaradi bobra ob potoku Težka voda 
900-0019/2021 - 471 Potek izgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki in bazena 
900-0019/2021 - 472 Križišče v Ratežu 
900-0019/2021 - 473 Poimenovanje trga v Gabrju 
900-0019/2021 - 474 Sanacije ceste Gabrje - Pangrč Grm 
900-0019/2021 - 475 Postavitev odstranjenih prometnih znakov 
900-0019/2021 - 476 Izgradnja Javne Razsvetljave Žihovo Selo - Dolenja Vas - Šentpeter 
900-0019/2021 - 477 Ureditev prometne povezave Cerovci - Žihovo selo  
900-0019/2021 - 478 
 

Ureditev prometne povezave Petelinjek - Žihovo selo- Dolenja vas - 
Otočec 
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900-0019/2021 - 479 Razdelitev obstoječe KS Otočec na več enot oz. več krajevnih skupnosti 
 

II. 
Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 26. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto podali naslednje  
 

pobude in vprašanja: 
 

1. 

Alojz Kobe 
900-0002/2022 - 480 
(ustna pobuda) 

Obsodba agresije na Ukrajino 
Pobuda občinskemu svetu in županu, da tudi občinski svet 
obsodi agresijo Putinovega režima na Ukrajino ter da v znak 
podpore ukrajinskemu narodu ter Rusom, ki se borijo zoper 
stalinistični Putinov režim izobesi ukrajinsko zastavo na 
Rotovžu. 
Na pobudo je na seji delno odgovoril mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto. 
 

2. 

Primož Kobe 
900-0002/2022 - 481 
(ustna pobuda) 

Ureditev lastništva gozda Portoval 
Pobuda glede športnega parka Portoval oz. mestnega 
gozda, ki ima status mestnega parka: to je zelena oaza v 
okljuku reke Krke, v katero zahajajo Novomeščani, ki 
potrebujejo svoj mir. To je zelena površina, ki je blizu mesta, 
ki pa bo sedaj z novo brvjo dobila še večjo izpostavljenost. 
Portoval leži blizu največje stanovanjske soseske v mestu, 
zelo veliko je ljudi, ki nujno potrebuje to zeleno površino. 
Gozd je v zelo slabem stanju, lastniki gozda ne vzdržujejo, 
če pa ga, pa to ni primerno vzdrževanje, za sabo puščajo 
veje. Tisti, ki ne skrbijo za gozd, drevesa podirajo tudi na 
obstoječe poti. Poti so polne korenin in so blatne, ker s 
traktorji naredijo katastrofo. Upravljanje z gozdom ni dobro, 
vlada anarhija in nekaj je potrebno spremeniti. Glavna 
težava je status oz. lastništvo tega parka. Sprašujem se, če 
smo sprehajalci v tem parku v prekršku, ker se sprehajamo 
po zasebnih površinah, vsak sprehajalec je v neke vrste  
prekršku. Mislim, da je sedaj trend povečanja teh zelenih 
površin v mestu. Temperatura mest se dviguje in zelene 
površine so pomembne za psihično stanje vseh ljudi. 
Potrebno bi bilo urediti lastništvo teh parkovnih površin, gre 
za to, da dokler ni v neki javni lasti, se s tem ne da upravljati, 
zato pobuda, da MO NM vloži več truda za odkup teh 
parcel, da bi se lahko s tem gozdom upravljalo in 
načrtovalo, da bi bilo urejeno vsaj neko minimalno 
vzdrževanje in ureditev. Sedaj se ljudje tega parka 
izogibajo, ker je v njem blato, ker so tam podrta drevesa in 
ni urejen. 
 

3. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0002/2022 - 482 
(ustno vprašanje) 

Razpis za najemniška neprofitna stanovanja 
Dobra novica že od lani, da bo Novo mesto dobilo okoli 500 
novih najemniških in lastniških stanovanj do leta 2025, en 
del pa naj bi bila tudi neprofitna stanovanja. Pobuda, da bi 
bilo v tej fazi smiselno narediti vse, da bo ta kvota čim večja, 
še posebej zato, ker v zadnjih letih ni bilo razpisa za 
neprofitna stanovanja v Novem mestu, potreba pa je kar 
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velika. Prebivalci, ki sedaj že več mesecev čakajo na razpis 
za neprofitna stanovanja sprašujejo, kdaj ga lahko 
pričakujejo, da se bodo lahko prijavili. Rečeno je bilo, da naj 
bi izšel novembra, in sicer s 6-8 stanovanjskimi enotami.  
  

4. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0002/2022 - 483 
(ustna pobuda) 

Obnova Narodnega doma in pobuda za organiziranje 
širšega posveta z vsemi potencialnimi izvajalci 
kulturnih programov 
Zasledili smo lahko, da se bo prenavljal Narodni dom. 
Upamo, da bo občina uspešna na razpisu in bo pridobila 3 
mio eur, ki so potrebni za obnovo. Sicer v zunanjosti ni 
mogoče veliko prilagajati glede na to, da gre za spomenik 
nacionalnega pomena, notranjost pa bi bilo smiselno 
uskladiti tudi v tistem delu, ki se da spreminjati s 
potencialnimi izvajalci kulturnih programov. Želeli bi si, da bi 
ta manjkajoča kulturna infrastruktura v mestu postala hiša 
umetnikov in stičišče kulturnega in družabnega dogajanja. 
Pobuda, da se organizira posvet in se na tej točki ugotovi 
kdo bi želel delovati tam, s katerimi programi in da se 
vzpostavi nek transparenten sistem, na kakšen način bi se 
lahko vključevali v samo infrastrukturo in uporabo ter 
poiskati upravljalca, ki bo lahko zagotovil najširšo 
dostopnost kulture in vzpostavil možnost, da bodo vsi 
zainteresirani tam tudi delovali. 
Na vprašanje in pobudo je na seji delno odgovoril mag. 
Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto. 
 

5. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0002/2022 - 484 
(pisna pobuda) 

Ureditev enosmernega prometa in ureditev površin za 
pešce na ulici Ob Težki vodi  
Glede na odgovor na pobudo, št. 9001-3/2019-79 Ureditev 
prometno - infrastrukturne situacije in drugi ukrepi za dvig 
kakovosti življenja prebivalcev na območju Šmihela, me 
zanima, kakšna je realizacija pobude in dogovori s KS 
Šmihel in Regrča vas. 
To okolje ima izrazito stanovanjski karakter, zato je 
omenjena cesta tudi v funkciji šolskih poti, kar je posebej 
kritično z vidika varnosti. Potrebno je hitrejše, učinkovitejše 
izvajanje sprejetih ukrepov prometne politike. Nujna je 
takojšnja, a vsaj začasna (do izgradnje južne obvoznice) 
sprememba prometnega režima v navedenem naselju, in 
sicer na način, da bo omogočena prioritetno varnost za 
pešce. Potrebna je takojšnja ureditev površin za pešce (in 
kolesarje) vzdolž ulice Ob Težki vodi - od Jedinščice oz. 
Belokranjske ceste do Šmihelske/Ljubenske ceste. S tem 
bo omogočena vsaj minimalna, osnovna varnost pešcev ter 
kolesarjev na tej potezi. Stanovalci teh okolij se dnevno 
soočamo s prometno nevarnimi situacijami, ki so posebej 
kritične za šolske otroke na poteh v bližnji osnovni šoli Grm 
in Šmihel ter seveda tudi za starejše in druge ranljive 
skupine prebivalstva. 
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6. 

Peter Kostrevc 
900-0002/2022 - 485 
(ustna pobuda) 

Priprava odloka o urejenosti naselij in krajine 
Že vrsto let opozarjamo na zanemarjene objekte. Konec 
lanskega leta je bil sprejet Zakon o urejanju prostora 3, 
kateri se bo začel uporabljati s 1. junijem 2022. Pobuda, da 
občinska uprava pripravi odlok o urejenosti naselij in krajine, 
ki je podlaga za urejanje takih objektov. 
 

7. 

Mira Retelj 
900-0002/2022 - 486 
(ustna pobuda) 

Urejenost pločnika od pokopališča Srebrniče do vasi 
Srebrniče in sestanek v zvezi s tem 
Svet KS pobudo krajanov glede pločnika od pokopališča 
Srebrniče do vasi Srebrniče podpira, zato prošnja županu, 
če se lahko prihodnji teden v zvezi s to pobudo sestanejo. 
Na pobudo je na seji delno odgovoril mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto. 
 

8. 

Uroš Lubej 
900-0002/2022 - 487 
(pisno vprašanje) 

Položaj skupnosti v vasi Srebrniče 
Člani občinskega sveta smo bili seznanjeni s pismom 
krajanov vasi Srebrniče. V njem izražajo zahtevo za 
ureditev pločnika do Novega mesta. Z njim bi bilo naselje 
na varen način povezano z mestom. V zvezi s tem 
postavljam  naslednja vprašanja:  
- Ali in kdaj se bo uredil pločnik med vasjo Srebrniče 
in mestnim pokopališčem?  
Krajani so opozorili tudi na vprašljivo izvedbo projekta. 
Pravijo, da s projektom sploh niso bili seznanjeni na 
ustrezen način. Trdijo, da se vodi polagajo po trasah, ki so 
nove in ne gredo po obstoječih trasah in da jim bodo s tem 
nastali morebitni novi stroški in da bodo potrebna nova 
izkopavanja za priklop na ta vodovod. V zvezi s tem me 
zanima:  
- Ali drži, da krajani niso bili na ustrezen način 
seznanjeni z izvedbo projekta? Če to ne drži, vas prosim, 
da pojasnite, na kakšen način so bili krajani vključeni v 
načrtovanje projekta.  
- Krajani opozarjajo na vprašljivo izvedbo projekta 
(trasa naj bi bila zastavljena tako, da bodo potrebni novi 
priključki do objektov, in s tem povezani stroški). Prosim za 
pojasnilo, ali to drži, zakaj je do tega prišlo, če je res prišlo.  
Krajani so opozorili na spornost gradnjo kolesarske steze z 
javno razsvetljavo. Sam menim, da so koristi projekta 
izgradnje vsekakor večje kot morebitne negativne plati. 
Kljub temu sprašujem naslednje:  
- Ali je občina seznanjena s kakršnim koli varnostno 
problematiko, ki prizadeva krajane Srebrnič? 
Krajani so v svojem pismu zahtevali sestanek s predstavniki 
občine in napovedali državljansko nepokorščino. Zanima 
me, kakšen je (oziroma bo) odziv občine. Prosim tudi, da v 
odgovoru na svetniško vprašanje pojasnite, kakšni so bili 
sklepi morebitnega sestanka, v kolikor bo do njega prišlo.  

 

9. 
Uroš Lubej 
900-0002/2022 - 488 
(pisno vprašanje) 

Prehodi za pešce ob Kandijskem križišču 
Že več občanov se je pritožilo, da so bili udeleženi ali pa so 
bili priče nevarnim situacijam na prehodu za pešce proti 
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Grmu, ob Kandijskem mostu. Predlagam, da občina preveri 
varnost tega prehoda, da se preveri morebitne prometne 
nezgode (verjetno je kak podatek na policiji) in da se 
sprejme ukrepe za umiritev prometa na tem mestu. 
Predlagam, da se preveri varnost pešcev tudi na celotnem 
tem mikro območju  (se pravi tudi ob »krožišču« pri davčni 
upravi). 

 

10. 

Uroš Lubej 
900-0002/2022 - 489 
(ustna pobuda) 

Izvedba širše diskusije glede uporabe narodnega doma 
v prihodnosti 
Ne bi rekel, da je odločitev glede Narodnega doma, ki se ga 
je predstavilo, slaba, ampak čudi to, da ena tako velika stvar  
kot je Narodni dom, ki ima svojo zgodovino in so ga ljudje 
sami zgradili in sedaj je občina projekt vzela v svoje roke, 
da ni neke širše diskusije v širšem krogu o tem, kaj in kako 
bi lahko stvari tam bile in se dogajale. Odgovor župana se 
je zdel, da pač tako je in tako bo. Je to odločitev župana oz. 
kako je bila ta odločitev sprejeta in na kakšen način? 
Na pobudo je na seji delno odgovoril mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto. 
 

11. 

Srečko Vovko 
900-0002/2022 - 490 
(pisno vprašanje) 

Najemniška stanovanja 
V Mestni občini Novo mesto je veliko ljudi, ki so v socialni 
stiski in potrebujejo stanovanja z nižjo najemnino. Po naših 
zanesljivih informacijah občina že več let ne oddaja nekaj 
stanovanj, ki jih ima v lasti in jih tudi v vsem tem času ni 
obnovila (razen dveh)! Koliko stanovanj ima Mestna občina 
Novo mesto v lasti, ki niso oddana v najem? Zakaj niso 
oddana v najem? Če je vzrok potrebna obnova, zakaj potem 
še niso obnovljena? Kdaj bo objavljen razpis za oddajo teh 
stanovanj?  
 

12. 

Srečko Vovko 
900-0002/2022 - 491 
(pisno vprašanje) 

Olimpijski center NM 
Z odgovorom nisem zadovoljen. Prosim za natančen 
odgovor na vprašanje, ali obstaja pisno dovoljenje s strani 
Olimpijskega komiteja Slovenije Mestni občini za uporabo 
besede "olimpijski" na dan mojega prvega vprašanja na to 
temo, če obstaja, naj se ga posreduje svetnikom in javnosti. 
Navedite tudi točen datum, kdaj je Zavod Novo mesto oddal 
formalno vlogo na Olimpijski komite Slovenije za pridobitev 
naziva Olimpijski center Novo mesto in priložite kopijo tega 
dokumenta. 

 

13. 

Srečko Vovko 
900-0002/2022 - 492 
(pisno vprašanje) 

Sončne elektrarne 
V več predelih Novega mesta se ni mogoče priključiti na 
elektro omrežje sončne elektrarne, ker elektro ne da 
soglasja zaradi prešibkih transformacijskih postaj. Kaj bo v 
tej energetski krizi in želji prebivalcev po samooskrbi storila 
MO, da bo v občini vsem, ki želijo imeti sončno elektrarno 
to tudi omogočeno?  
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14. 

Srečko Vovko 
900-0002/2022 - 493 
(pisno vprašanje) 

Prehoda za pešce na koncu Trdinove ulice 
Dajem pobudo za vris prehoda za pešce na koncu Trdinove 
ulice pri Revozovem parkirišču. Prav tako vris obvezne 
smeri vožnje s tega parkirišča po glavni Trdinovi ulici. 
Predvsem gre za nelokalne voznike iz tovarne Revoz, ki naj 
vozijo po glavnih ulicah in ne stranskih. 

 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 17.15 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:   
Maja Gorenc l.r.                                                                          Mag. Gregor Macedoni l.r.    
višja svetovalka za občinski svet                                                                  župan 
 
 


